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رئیس ریوآوه پیشنهاد بنفیکا را تایید کرد

پس از پایان فصل درباره فروش طارمی مذاکره می کنیم
روزنامه رکورد پرتغال در شـــماره روز شنبه خود خبر از نهایی شدن انتقال 

مهدی طارمی به بنفیکا داد و نوشـــت این جابه جایی مراحل پایانی خود را 

می گذراند. آنتونیو سیلوا کامپوس، رئیس باشگاه ریوآوه با تایید خبر تمایل 

بنفیکا برای خرید مهاجم ایرانی این تیم گفت که هنوز توافقی در این زمینه 

صورت نگرفته است: »آنها به خرید طارمی علاقه مند هستند اما هنوز توافقی 

در این زمینه نداشـــته ایم. ما در هفته های پایانی لیگ هستیم و فعلا روی 

موفقیت در این رقابت ها تمرکز کرده ایم. پس از پایان لیگ پیشنهاد آنها را 

بررسی می کنیم و در زمان مساعد تصمیم نهایی را می گیریم.«

به نوشـــته رکـــورد، مبلغ این انتقال حدود 10 میلیـــون یورو خواهد بود و 

کامپـــوس در این باره می گوید: »فعلا در این زمینه نمی توانم اظهارنظری 

داشـــته باشم، اما قطعا بهترین قرارداد ممکن را خواهیم بست و می توانیم 

معامله خوبی در این باره انجام دهیم.« از ســـوی دیگر، نتو ماسیل، مدیر 

برنامه های طارمی هم در واکنش به این اخبار گفت که عملکرد خوب این 

ملی پوش ایرانی باعث شده تا باشگاه های زیادی به دنبال خرید او باشند: 

»صحبت های زیادی در این باره مطرح شـــده اما هنوز چیز خاصی وجود 

نـــدارد. ما منتظریم تا ببینیم ریوآوه چه تصمیمی در این زمینه می گیرد و 

درباره این انتقال، حرف آخر را باشگاه خواهد زد. ما می دانستیم که ریوآوه 

می تواند پلی برای حضور طارمی در تیم های بزرگ تر باشد.«

او با تایید پیشـــنهاد اسپورتینگ لیســـبون در مهلت نقل وانتقالات ژانویه 

افزود: »در آن زمان هم از اسپورتینگ پیشنهاد داشتیم اما هم باشگاه و هم 

طارمی به این نتیجه رســـیدند که فعلا زمان مناسبی برای مذاکره نیست و 

بهتر است در پایان فصل به این موضوع پرداخته شود.«

دیروز همچنین اخباری در رسانه های داخلی مبنی بر علاقه باشگاه المپیک 

مارسی، تیم دوم لوشـــامپیونه به جذب مهدی طارمی منتشر شد، اما در 

منابع خارجی خبری در این خصوص پیدا نشد و به نظر نمی رسد این خبر 

چندان جدی باشـــد. پیش از این نیز دربـــاره علاقه مندی اتلتیکومادرید 

اسپانیا به خرید طارمی خبرهایی منتشر شد که منبع آن خبر نیز رسانه های 

داخلی بودند و در رســـانه های اروپایی خصوصا اسپانیایی خبری در این 

خصوص منتشر نشد و به نظر می رســـد بنفیکا جدی ترین مشتری ستاره 

ایرانی ریوآوه است. 

پزشک فولاد:

حتما باید کسی بمیرد تا لیگ تعطیل شود؟ 
مرادی، پزشـــک تیم فولاد خوزســـتان در گفت وگو با رسانه این باشـــگاه درباره آخرین وضعیت تیم فولاد 

خوزســـتان، گفت: »صبح پنجشنبه تست دادیم و شنبه جواب ها آمد. طبق آن و در مجموع 11 بازیکن و 

پنج نفر از اعضای تیم تست شـــان مثبت بود. بازیکنان ما که تست شـــان روز پنجشنبه مثبت شده، همراه 

با تیم بوده اند و تمرین کرده  اند. مشـــخص نیســـت که اکنون در تیم ما چند نفر کرونا دارند و چند ساعت 

دیگر آمار چگونه اســـت؟ وضعیت روحی بازیکنان مناسب نیست و منتظر تماس مسئولان سازمان لیگ 

هســـتیم که به ما نتیجه نهایی جلســـه را اعلام کنند. سوال من اینجاست که آیا حتما باید اتفاق ناگواری 

بیفتد یا خدای ناکرده کسی بمیرد تا مسئولان فکری کنند؟ همیشه گفته اند پیشگیری و حتی برای این 

ویروس هم گفته اند پیشگیری کنید، ماسک بزنید و اکنون نیز باید قبل از اینکه اتفاق بسیار بدی بیفتد، 

فکر درستی کرده و از اتفاقات بد پیشگیری کنند. آیا برگزاری فوتبال مهم تر از جان مردم است؟ اینکه فکر 

می کنند ورزشکاران این ویروس را نمی گیرند یا مشکلی برایشان به وجود نمی آید، صحیح نیست؛ ویروس 

کرونا با هیچ کس شـــوخی ندارد. باشـــگاه فولاد هزینه گزافی را برای رعایت پروتکل متحمل شد، از خرید 

تونل ضدعفونی، انجام پنج تست کرونا از همه اعضای تیم، همچنین گرفتن تست از کارکنان باشگاه، در 

اختیار گرفتن دو اتوبوس مشترک برای جابه جایی تیم، تجهیز ورزشگاه و موارد دیگری که قبلا ذکر شده 

است. جان بازیکنان ما و تیم های دیگر، خانواده ها و اعضای جامعه اولویت اصلی برای ماست. من به عنوان 

یک پزشک، نه عضوی از خانواده فوتبال می گویم که انجام فوتبال در این شرایط به صلاح جامعه نیست. 

 تست دوم دلفی 

منفی شد
یونـس دلفـی، بازیکـن جـوان تیـم شـارلروا کـه 

به تازگـی از ایـران بـه بلژیـک برگشـته بـود پس از 

حضـور در این کشـور تسـت کرونـا داد که جواب 

تسـت او و یکـی دیگـر از بازیکنان این تیم مثبت 

اعـلام شـد. البتـه گفتـه می شـد بیمـاری دلفـی 

شـدید نیسـت و علائـم معمـول ایـن بیمـاری را 

نـدارد. بـا ایـن وجـود باشـگاه از او خواسـت تا دو 

هفتـه در قرنطینـه بماند. 

حالا سـایت »فیوچر« بلژیک خبر داده که جواب 

تسـت دوم ایـن بازیکـن ایرانـی منفـی بـوده و 

منعـی بـرای حضـور در تمرینـات تیمـش ندارد. 

البتـه باشـگاه شـارلروا هنـوز در ایـن خصـوص 

تصمیم گیـری نکـرده اسـت و ممکـن اسـت او 

همچنـان بـرای اطمینـان بیشـتر در قرنطینـه 

 . ند بما

بلاتکلیفی تیم های ملی والیبال و  بی توجهی فدراسیون

قهرمان جهان سرمربی ندارد!

هـواداران پرسـپولیس از اواخـر سـال گذشـته ایـن موضـوع را بـاور کردنـد که در 

لیـگ بیسـتم بایـد تیـم بـدون بیرانونـد را در زمیـن بـازی ببیننـد و هرچنـد ایـن 

اتفـاق بـرای آنهـا تلـخ بـود کـه بعـد از سـال ها صاحـب یـک دروازه بـان مطمئـن 

شـده و مجبـور شـوند کـه او را بـه فوتبـال اروپـا صادر کنند، امـا پذیرفته بودند که 

در فوتبـال حرفـه ای ایـن انتقـالات یـک امـر طبیعـی اسـت ولی ظاهرا هـواداران 

پرسپولیس باید زودتر از آنچه تصور می کردند به دروازه بدون بیرانوند خودشان 

را عـادت بدهنـد و دلیـل ایـن اتفـاق هـم مشـکلاتی اسـت کـه ویـروس کرونـا در 

برگـزاری لیگ هـای مختلـف ایجـاد کـرده و باعث شـد که زمان بندی هـای پایان 

لیـگ در کشـورهای مختلـف به هـم بریـزد و طبـق پیش بینی هـا انجـام نشـود.

مدیران باشگاه آنتورپ پای خود را در یک کفش کرده اند که بازیکن جدید خود 

را نیاز دارند و او باید خودش را به بلژیک برسـاند و از سـوی دیگر پرسپولیسـی ها 

بـر ایـن باورنـد کـه ایـن بازیکـن را بایـد تا پایـان لیگ برتر به همراه داشـته باشـند 

و اینها باعث ایجاد حاشـیه هایی میان دو باشـگاه و این بازیکن شـده اسـت.

 آنتورپ حرفش را پس گرفت!

در ابتـدای ایـن کشـمکش ها باشـگاه پرسـپولیس در نامـه ای به باشـگاه بلژیکی 

از آنهـا خواسـت کـه مطابـق پیشـنهاد فیفـا عمـل کننـد و اجـازه حضـور بیرانوند 

تـا پایـان فصـل جـاری لیـگ ایـران را صـادر کننـد. آنتورپی هـا واکنـش نرمـی به 

این درخواسـت پرسـپولیس داشـتند و به این تیم اعلام کردند این امکان وجود 

دارد کـه شـماره یـک تیم ملـی ایـران در بازی هـای باقی مانـده پرسپولیسـی ها را 

همراهـی کنـد، امـا بـرای ایـن اتفـاق یـک شـرط سـنگین هـم گذاشـتند و اعلام 

کردنـد کـه اگـر مدیران پرسـپولیس می خواهنـد بیرانوند را به همراه خود داشـته 

باشـند بایـد حقـوق ماهیانـه او کـه 50 هـزار یـورو اسـت را پرداخت کننـد و با این 

شـرط امـکان حضـور بیرانونـد در تمرینـات و بازی هـای پرسـپولیس وجود دارد.

البتـه طولـی نکشـید کـه آنتـورپ ایـن پیشـنهاد خـود را پـس گرفـت و در نامه ای 

جدیـد بـه سـرخ ها اعـلام کـرد کـه تحـت هیـچ شـرایطی اجـازه حضـور 

بیرانونـد در بازی هـا و تمرینـات پرسـپولیس را نمی دهـد و ایـن 

بازیکـن بایـد فعـلا به صـورت اختصاصـی تمریـن کنـد تا شـرایط 

حضـورش در بلژیـک مهیـا شـود.

در ایـن خصـوص شـنیدیم کـه پیشـنهاد مالـی آنتـورپ بـه 

پرسـپولیس زمانـی صورت گرفت که تصـور می کردند این بازیکن 

نمی تواند به دلیل محدودیت های موجود در سـفر به اروپا ، خودش 

را بـه اردوی ایـن تیـم برسـاند امـا بعـد از اینکـه متوجـه شـدند 

بیـرو می توانـد بـا ویـزای بلندمـدت در تمرینـات سـرخ ها 

شـرکت کنـد، بحـث حضور ایـن دروازه بـان در تمرین 

سـرخ ها به شـرط پرداخـت حقـوق ماهیانـه اش را 

منتفـی دانسـتند و خواهان حضـور این دروازه بان 

در بلژیـک شـدند.

 سـود و ضـرر پرسـپولیس از رفتـن 

بیرانونـد

سرخ ها بابت از دست دادن بیرانوند هم خوشحال 

هسـتند و هـم ناراحـت! ناراحتـی پرسپولیسـی ها 

کـه دلیلـش مشـخص اسـت و آنهـا بایـد در 8 بـازی 

باقی مانـده لیـگ برتـر بـدون دروازه بـان شـماره یـک 

خـود سـر کننـد و ضمـن اینکـه نگـران هسـتند کـه 

اگـر رادوشـوویچ بنابـر دلایلـی مثـل محرومیـت و یـا 

مصدومیـت نتوانـد تیـم را همراهـی کنـد، ایـن تیـم 

دروازه بـان قابـل اطمینانـی بـرای حضـور در میـدان 

نـدارد. البتـه دلایـل شـادی سـرخ ها بیشـتر اسـت 

و البتـه تمامـا مالـی به شـمار مـی رود. در قـرارداد 

علیرضـا بیرانونـد بندهایـی وجـود دارد کـه در پایـان 

فصـل می توانـد بـا قهرمانـی سـرخ ها فعـال شـود و 

پـول خوبـی را نصیـب ایـن بازیکـن کنـد. بـر اسـاس 

شـنیده ها بیـرو در قـراردادش آورده کـه در صـورت قهرمانـی 

15 درصـد بـه قـراردادش اضافـه شـود و همچنیـن کسـب 

سـهمیه و کلین شـیت هـم درصدهـای خوبـی را شـامل 

می شـود کـه درصـورت جدایـی، هیچ کـدام از ایـن بندها 

فعـال نخواهـد شـد.

البتـه دروازه بـان سـرخ ها یـک متمـم هـم در قـراردادش 

دارد کـه پیش تـر از ایـن در »فرهیختـگان« گزارش هـای 

تکمیلـی از آن منتشـر کـرده بودیـم و بـر اسـاس ایـن متمـم 

باشـگاه پرسـپولیس پذیرفتـه کـه بیـش از یک میلیـارد تومان 

بـه قـرارداد ایـن دروازه بـان ملی پـوش اضافـه شـود. هرچند 

در ایـن چنـد هفتـه اخیر این متمم به چالشـی بزرگ بین 

بیرانوند و باشـگاه پرسـپولیس تبدیل شده بود و سرخ ها 

اضافـه شـدن چنیـن متممی بـه قـرارداد دروازه بان اول 

تیم شـان را قبـول نداشـتند و حـالا بـا توجـه بـه جدایـی 

قریب الوقـوع، شـاید ایـن دروازه بـان باید قیـد این مبلغ 

را هـم بزند.

 داسـتان بیرانوند-پرسـپولیس تمام شـده 

ست ا

بـا توجـه بـه شـرایط موجـود و البتـه میل شـخصی بیرانوند 

بـرای حضـور در فوتبـال اروپـا، بایـد موضـوع بیرانونـد-

پرسـپولیس را تمـام شـده بدانیـم و دیـدار برابـر پیـکان را 

بـازی پایانـی ایـن دروازه بـان با لباس سـرخ تلقی کنیم.

بـردن پرونـده ایـن دروازه بان به فیفا یکی از راه حل های 

باشـگاه پرسـپولیس برای اسـتفاده از این دروازه بان تا 

پایـان فصـل بـود کـه بـا توجـه بـه مبلغ قابـل توجهی 

کـه قـرار اسـت بعـد از ایـن انتقـال نصیـب باشـگاه 

پرسـپولیس شـود و حسـابی که سـرخ ها روی این 

مبلـغ کرده انـد، حضـور در فیفا و کـش دار کردن 

ایـن پرونـده را زیـاد به نفـع خـود نمی بیننـد. هرچنـد بیرانونـد هـم به خاطـر 

بدقولی هـای مدیـران پرسـپولیس و همچنیـن اختلافاتـی که طرفین در مسـائل 

مالـی دارنـد چنـدان میلـی بـه ادامـه حضـورش در سـرزمین سـرخ ها ندارد.

 جلسه دیروز باشگاه بدون نتیجه ماند

دیـروز حوالـی ظهـر علیرضـا بیرانونـد به همراه وکیل خود به باشـگاه پرسـپولیس 

رفـت و بـا مهـدی خواجه ونـد جلسـه ای برگـزار کردنـد. آنهـا در ایـن جلسـه در 

خصـوص مـوارد مختلـف ازجملـه مـوارد مالـی و همچنین راه هـای موجود جهت 

حضـور بیرانونـد در بازی هـای باقی مانـده بـه گفت وگو پرداختنـد و البته مطابق 

انتظـار بـدون هیـچ خروجـی خاصـی به پایان رسـید.

ظاهرا قرار بر این شـده که باشـگاه پرسـپولیس نامه جدیدی به باشـگاه آنتورپ 

ارسـال کنـد و تـلاش خـود را بـرای حفـظ بیرانونـد در بازی هـای باقی مانـده 

انجـام دهد.

البتـه در ایـن خصـوص شـنیده می شـود که شـانس سـرخ ها برای جلـب رضایت 

تیـم بلژیکـی بسـیار کـم اسـت. در ایـن خصـوص یکـی از نزدیـکان باشـگاه بـه 

»فرهیختگان« گفت: »وقتی که آقایان در باشـگاه حال ندارند که نامه ای جدید 

و بـا پیشـنهادات جدیـد تهیـه کننـد و همان نامه قبلی را کپی و ارسـال می کنند 

نبایـد انتظـار جـواب جدیدی از طرف مقابل داشـته باشـیم.«

 بیرو از پرسپولیس شکایت می کند؟

ظاهــرا علاوه بــر آپشــن های قــرارداد و همچنیــن متمــم، ســرخ ها قصــد دارنــد 

کــه مبلــغ قــرارداد بیرانونــد را هــم تــا همیــن جــای فصــل محاســبه کننــد و بــر 

اســاس حضــور 22 هفتــه ای بــه ایــن بازیکــن پــول دهنــد، امــا شــنیده می شــود 

کــه اگــر ایــن اتفــاق هــم رقــم بخــورد بیرانوند از پرســپولیس بــه کمیتــه انضباطی 

ــا بتوانــد حــق و حقــوق خــود را از  فدراســیون فوتبــال شــکایت خواهــد کــرد ت

ایــن تیــم بگیــرد.

البتـه ترجیـح بیـرو ایـن اسـت کـه در فضایی مسـالمت آمیز این مشـکلات مرتفع 

شـود، اما اگر پرسپولیسـی ها کوتاه نیایند او چاره ای غیر از شـکایت از سـرخ ها 

نـدارد تـا بـا ایـن اتفـاق جدایی تلخ بیرانوند از جمع پرسپولیسـی ها تلخ تر شـود.

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ پایان تلخ قصه گلر ملی پوش در پرسپولیس

و برای گرفتن متمم و آپشن قرارداد شکایت می کند؟ بیر
آرش محمدی

  روزنامه نگار

واکنش قرمزها به احتمال تعطیلی لیگ برتر

تابع تصمیمات هستیم اما باید 
جام را به پرسپولیس بدهند

عبدیان: فولاد با قطعی شدن سهميه خواستار لغو لیگ شد!
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